
Referat fra bestyrelsesmøde i Laven Kultur- og Beboerhus forening den 29. maj 2017 

kl. 19.00 hos Majken. 

Afbud fra: Sisse, Frederik, Poul Erik. 

 

Dagsorden: 

1. Siden sidst. 

Vi har afregnet med arkitekterne og afventer kvittering. Poul Erik er i Vestjysk Bank blevet 

godkendt som kasserer. 

Torben har været i dialog med Jette Ravnholt Pedersen fra kommunen om status på 

byggeriet. 

 

2. Status på MobilePay. 

Er Sisse kommet videre med det? 

 

3. Status på Prebens arbejde med at lave et flowdiagram over de skiftende 

bestyrelsers arbejdsprocesser og beslutninger. 

Preben har afdækket det juridiske landskab, så vi, i bestyrelsen, får et overblik over de 

spørgsmål og eventuelle forhindringer, der skal besvares og ryddes af vejen, inden vi 

kan komme videre i processen. Langt det meste skal afklares med Silkeborg kommune, 

som også har bedt os om, ikke at kontakte Banedanmark på egen hånd, men 

kommunikere med dem gennem kommunen. 

 

4. Handlingsplan for det videre arbejde. 

1. Preben spørger Morten Klausholm, hvem vi bør kontakte ved kommunen for at få 

afklaring på de ubesvarede spørgsmål. Prebens skema over uafklarede spørgsmål 

sendes herefter til den rette person ved kommunen. 

2. For at styrke fællesskabet i foreningen var der enighed om at arrangere en fællesspisning 

for foreningens medlemmer, bestyrelsen vil så ved samme lejlighed kommer med en status på 

arbejdet med kultur- og beboerhuset. Dato for denne fællesspisning bliver den 21. september i 

Alling Beboerhus. 

 

5. Eventuelt. 

 

6. Næste møde. 

19. juni kl. 19.00 hos Preben 
 

 

Referent: Majken 


